
Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 22. november 2016 afd. 2  
Fremmødte:  Rikke, Hasse og Johan.  
Kl. 19 kom Charlotte, Monica og Sofie og havde en dialog om 
hundeforslaget 
Referent: Johan 
 
Dagsorden  
1.  Yousee  

1. Den lille pakke og afgift 
2. Antenneanlæg 

2.  Hundeforslaget 
3.  Gårdlauget 
4.  Budgetopfølgning, kvartal og  møder 
 
Referat 
1. Generelt var der enighed om at der ikke skal være ekstraudgifter 

til afdelingen ifm med antenneanlægget. Yousee har meddelt at 
vi skal have opgraderet vores anlæg.  

1. Mail til opkrævningen om at beboer skal betale for 
den lille pakke, som bestilt.  

2. Mail til yousee: med ønske om at kunne vælge 
pakker uden opgradering af systemet. Hvad er 
lovgrundlaget (fra i sommer) for frit valg af pakker? 
Overvågning må være yousees ønske og udgift. 

2. Hundeforslaget er lagt i skuffen til et senere tidspunkt, hvis det 
skulle blive aktuelt. Efter samråd med Monica og Charlotte som 
var mødt op til en dialog om spørgsmålet.  

3. Gårdlauget har indkaldt til generalforsamling den 14. december 
kl. 18 på Haderslevgade 34 i kælderen 

Opfordring til alle (som vil) om at møde op! 
4.  Budgetopfølgning: 

1. Tjek med Lennart af konto 115 - skal de over på 116? 
2. DV-opfølgning - er den opdateret?  
3. og er der noget som skal sættes i gang før årsskiftet? 
4. Afd. 2 skal registreres hos SSG Skadeservice. 
5. Svar Klaus Klausen om at 7/12 kl. 12 er ikke muligt - 

foreslå den 6. eller 13. (kl. 17) eller helst udskydes til 
januar 

6. Bestyrelsesmøde den anden dag.  


